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Van twee naar vier deelwagens 
De deux à quatre voitures partagées

WEMMEL – Het proefproject met de twee elektrische deelwagens van Cambio aan 
het Hoppinpunt in de Maalbeellaan wordt uitgebreid. “Er zijn al verschillende vaste ge-
bruikers en het is een mooie dienstverlening”, zegt schepen van Mobiliteit Vincent Jon-
ckheere (LB Wemmel). “Daarom breiden we het project uit met twee extra elektrische 
deelwagens die aan Campus W worden geplaatst. In eerste instantie kosten de deelwa-
gens de gemeente nog wel geld, maar op termijn kunnen ze budgetneutraal worden. Dat 
gebeurt als gebruikers er zo’n 7.000 kilometer per jaar mee afleggen.” (jh)

F   WEMMEL  - Le projet pilote avec les deux voitures électriques partagées de 
Cambio au Hoppinpunt dans l’avenue de Maalbeek sera étendu. “Il y a déjà plusieurs 
utilisateurs réguliers et c’est un service appréciable”, explique l’échevin de la Mobilité 
Vincent Jonckheere (LB Wemmel). “C’est pourquoi nous étendons le projet avec 
deux voitures électriques partagées supplémentaires qui seront placées sur le Cam-
pus W. Dans un premier temps, les voitures partagées coûteront encore de l’argent à 
la commune, mais avec le temps, elles pourront devenir neutres sur le plan budgétaire. 
Cela se produira lorsque les utilisateurs les utiliseront pour parcourir environ 7 000 
kilomètres par an”. (jh)

PHOTO CAMBIO

KORT / EN BREF
JEUGDINFRASTRUCUUR - De ge-
meente heeft Haviland de opdracht gegeven 
om een studie op te starten om de toestand 
van de jeugdinfrastructuur in kaart te bren-
gen. Bedoeling is om een analyse te maken 
van de behoefte aan jeugdlokalen voor de 
verschillende jeugdverenigingen in Wemmel. 
Daar kan een nieuw bestuur in de volgende 
legislatuur dan op verder werken. 

F   INFRASTRUCTURE POUR LA 
JEUNESSE - La commune a chargé Havi-
land de lancer une étude sur l’état de l’infra-
structure pour la jeunesse. L’objectif est d’ana-
lyser les besoins en locaux pour les différentes 
associations de jeunes à Wemmel. Un nou-
veau collège pourra ensuite s’atteler à cette 
tâche au cours de la prochaine législature.

LES SCOUTS 56 – ‘Les Scouts ‘56ème 
Unité Mercator’ bestaat precies 56 jaar en dat 
wordt dit jaar gevierd met een groot feest.

F   LES SCOUTS 56 - Les Scouts ‘56ème 
Unité Mercator’ existent depuis exactement 
56 ans et cette année sera célébrée par une 
grande fête.
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Gemeentelijk zwembad nog niet voor morgen
La piscine communale n’est pas pour demain
WEMMEL – Op de gemeenteraad kwam de kwestie van het 
schoolzwemmen opnieuw ter sprake. Schepen van Onderwijs 
Raf De Visscher (LB Wemmel) legde uit dat de realisatie van een 
gemeentelijk zwembad nog niet voor morgen is. Momenteel 
zorgt de gemeente voor het busvervoer voor de kinderen naar 
zwembaden in andere gemeenten. “Dat kost ons zo’n 120.000 
euro per jaar”, zegt de schepen. “Mochten we een zwembad in 
de eigen gemeente hebben, dan was busvervoer niet nodig en 
kunnen we die middelen beter investeren in bijvoorbeeld een 
eigen zwembad. 

Dure zaak
Maar een eigen zwembad beheren, is een dure zaak. Een vijftal 
jaar geleden is al eens met beheerder Farys van onze  sporthal 
de staat van het zwembad op de Campus Wemmel onderzocht. 
Daar staat zelfs nog water in, maar het wordt niet meer gebruikt. 
Toen al zou het 3,5 tot 4 miljoen euro gekost hebben om het 
zwembad opnieuw in orde te brengen. Een nieuw zwembad kost 
zo’n 7 à 8 miljoen euro. Voor een investering op 40 jaar is dat 
haalbaar, maar het probleem is dat er een jaarlijkse uitbatingskost 
is van zo’n 800.000 euro. Een eigen zwembad in de gemeente is 
een mooie droom, maar je moet realistisch zijn. Het moet finan-
cieel haalbaar zijn.” (jh)

F   WEMMEL  - Lors du conseil communal, la question de 
la natation scolaire est revenue sur le tapis. L’échevin de l’En-
seignement Raf De Visscher (LB Wemmel) a expliqué que la 
réalisation d’une piscine communale n’est pas encore pour de-
main. Actuellement, la commune assure le transport en bus des 
enfants vers les piscines d’autres communes. “Cela nous coûte 
environ 120 000 euros par an”, a déclaré l’échevin. “Si nous avi-
ons une piscine dans notre propre commune, le transport en 
bus ne serait pas nécessaire et nous pourrions mieux investir 
ces ressources dans, disons, notre propre piscine. 

Affaire coûteuse
Mais la gestion de notre propre piscine est une affaire coûteu-
se. Il y a environ cinq ans, l’état de la piscine du campus de 
Wemmel a déjà été examiné avec le gestionnaire Farys de not-
re hall des sports. Elle contient encore de l’eau, mais elle n’est 
plus utilisée. La remise en état de la piscine aurait déjà coûté 
3,5 à 4 millions d’euros. Une nouvelle piscine coûte environ 7 à 
8 millions d’euros. Pour un investissement de 40 ans, c’est faisa-
ble, mais le problème est qu’il y a un coût de fonctionnement 
annuel de quelque 800 000 euros. Avoir sa propre piscine dans 
la commune est un beau rêve, mais il faut être réaliste. Il faut 
que ce soit financièrement supportable”. (jh)
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KORT / EN BREF 
WINDBERG / KAASMARKT – Op de Windberg – Kaas-
markt zullen tussen de Vierwindenlaan en de Guido Gezellelaan 
nieuwe gasleidingen aan beide kanten worden aangelegd. De ge-
westweg werd in 2021 nog maar volledig heraangelegd met nieuwe 
fietspaden, maar toen zijn niet alle nutsleidingen vernieuwd. De rij-
weg zelf zou voor de nieuwe gasleiding niet worden opengebroken. 
De werf bevindt zich aan beide zijden naast de rijweg. Het verkeer 
zou tijdens de werken worden geregeld met tijdelijke verkeerslich-
ten.

F   WINDBERG / KAASMARKT - Sur la route Wind-
berg - Kaasmarkt, de nouvelles conduites de gaz seront posées des 
deux côtés entre l’avenue des 4 Vents et l’avenue Guido Gezelle. 
La route régionale n’a été entièrement refaite avec de nouvelles 
pistes cyclables qu’en 2021, mais toutes les conduites n’ont pas été 
renouvelées à ce moment-là. La chaussée elle-même ne sera pas 
défoncée pour les nouvelles conduites de gaz. Le chantier est situé 
de part et d’autre de la route. La circulation sera régulée par des 
feux de signalisation temporaires pendant les travaux.

MEER BUSSEN – In het kader van de basisbereikbaarheid 
wordt het aantal bussen verdubbeld op de buslijnen die via de Lim-
burg Stirumlaan van en naar Brussel rijden. Die nieuwe regeling gaat 
in vanaf de uitrol van fase 3 van het vervoersplan van de Lijn. Dat 
is voorzien op 1 juli 2024. Tijdens de spitsuren zijn er dan om de 7 
minuten bussen in plaats van om de 15 minuten; in het weekend 
om het kwartier in plaats van om het half uur. 

F   PLUS DE BUS - Dans le cadre du décret flamand concer-
nant l’accessibilité de base, le nombre de bus sera doublé sur les 
lignes de bus en direction et en provenance de Bruxelles via l’ave-
nue de Limbourg Stirum. Cette nouvelle disposition prendra effet 
à partir de la mise en œuvre de la phase 3 du plan de transport 
de Lijn. Celle-ci est prévue pour le 1er juillet 2024. Aux heures de 
pointe, il y aura alors des bus toutes les 7 minutes au lieu de toutes 
les 15 minutes ; le week-end, toutes les 15 minutes au lieu de toutes 
les 30 minutes.

DIEPESTRAAT – De Diepestraat krijgt binnenkort fietssugges-
tiestroken. Dat zijn okerkleurige banden, zoals die al op verschillen-
de plaatsen in Wemmel zijn aangebracht. Een fietssuggestiestrook is 
geen fietspad. Het geeft de plaats op de rijbaan aan waar fietsers 
rijden. Het maakt de automobilisten ook duidelijk dat er fietsers op 
de rijbaan aanwezig kunnen zijn. Auto’s mogen er echter op rijden 
en, indien niet verboden door andere signalisatie, ook op stilstaan 
of parkeren.  (jh)

F   RUE PROFONDE - La Rue Profonde sera bientôt dotée de 
bandes cyclables. Il s’agit de bandes de couleur ocre, comme celles 
déjà installées à plusieurs endroits à Wemmel. Une bande cyclable 
n’est pas une piste cyclable. Elle indique l’endroit de la chaussée 
où les cyclistes peuvent circuler. Elle indique également aux auto-
mobilistes que des cyclistes peuvent être présents sur la chaussée. 
Toutefois, les voitures peuvent y circuler et, si cela n’est pas interdit 
par d’autres panneaux, s’y arrêter ou s’y garer. (jh)
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Studenten Campus Wemmel 
blinken uit in culinaire wedstrijd

WEMMEL / REGIO - Zesendertig studenten van elf Bel-
gische hotel- en toerismescholen namen opnieuw deel aan de 
twaalfde editie van de culinaire wedstrijd AEHT Cornet Trophy. Er 
waren vier wedstrijddisciplines: Culinary Arts, Restaurant Service, 
Pastry en Tourist Destination. Campus Wemmel viel in verschil-
lende categorieën in de prijzen. In de categorie ‘Pastry’ kreeg Axel 
Denis de gouden medaille voor de creatie van een dessert. Jere-
my Collard kreeg zilver in de categorie ‘Cullinary Arts’ en Audrey 
Marique van haalde brons in de categrorie ‘Tourist Destination’. 
Het evenement is ook de landelijke preselectie voor de jaarlijkse 
Europese AEHT-wedstrijd en conferentie. De 37ste editie ervan 
zal plaatsvinden van 4 tot 9 november 2024 in Riga (Letland). (jh)

FOTO INGEZ.

Paralympiërs moedigen aan om 
meer te bewegen: “Ook met 
beperking kan je voluit sporten”’

WEMMEL / REGIO - In fitnesscentrum Basic-Fit in Wem-
mel trainden drie topatleten van Paralympic Team Belgium een 
uur lang met zo’n 20 amateursporters. G-wielrenner Tim Celen, 
para-amazone Manon Claeys en G-tafeltennisser Marc Ledoux 
deelden tijdens de gezamenlijke work-out hun persoonlijke ver-
halen als sporters met een fysieke beperking. Daarnaast gaven 
ze concrete tips voor mensen met en zonder beperking om te 
beginnen met sporten. De originele work-out kadert in de sa-
menwerking tussen Basic-Fit en Paralympic Team Belgium om 
mensen met een fysieke beperking aan te moedigen om meer 
te bewegen. (jh)

FOTO INGEZ. 
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KORT / EN BREF 
VERKEERSLICHTEN – Het Agentschap Wegen en Verkeer 
(AWV) zal de wachttijden op de verkeerslichten op het kruispunt 
van de Rassel met de Windberg aanpassen. Zo zal de as Rassel 
– Robberechtsstraat iets langer groen krijgen. Om de ‘slimme’ ver-
keerslichten optimaal te laten werken, is ook wel discipline van de 
automobilisten nodig. Zo moet je als automobilist aansluiten bij je 
voorganger tijdens het wachten. Zoniet springt het verkeerslicht 
sneller op rood.

F  FEUX DE CIRCULATION - L’Agence des routes et de la 
circulation (AWV) adaptera les temps d’attente aux feux de circu-
lation à l’intersection de Rassel et de Windberg. Ainsi, l’axe Rassel 
- Robbrechts bénéficiera d’un feu vert légèrement plus long. Pour 
que les feux de signalisation “intelligents” fonctionnent de manière 
optimale, il faut que les automobilistes fassent preuve de discipline. 

Par exemple, en tant qu’automobiliste, vous devez serrer votre 
prédécesseur pendant l’attente. Sinon, le feu passe au rouge plus 
rapidement.

AFRIT – Wie binnenkort de afrit 8 Wemmel – Limburgstirum-
laan van de Buitenring neemt, zal enkel nog naar rechts richting 
de Limburg Stirumlaan kunnen afdraaien en dus niet meer richting 
Brussel. Een U-bocht maken op de Limburg Stirumlaan is verboden. 
Wie dan richting Brussel wil rijden, moet het rondpunt nemen ter 
hoogte van de Ridderlaan om rechtsomkeer te maken. 

F  SORTIE 8 - Les personnes empruntant la sortie 8 Wem-
mel - de Limbourg Stirum du Ring extérieur ne pourront bientôt 
plus tourner qu’à droite vers Wemmel et donc plus, à gauche, vers 
Bruxelles. Il est interdit de faire demi-tour sur l’avenue de Limbourg 
Stirum. Les personnes souhaitant prendre la direction de Bruxelles 
devront emprunter le rond-point de l’avenue De Ridder pour, alors, 
remonter la chaussée vers Bruxelles.

Wemmel ma belle, La nature hivernale,

Les lumières aux milles couleurs scintillantes 

T’habillent pour être encore plus belle.

Ook een mooie foto gemaakt 
in Wemmel? 

Laat het ons weten met een beetje uitleg. 
De mooiste foto’s publiceren we. Foto’s en tekstjes 
zijn welkom op joris@herpol.be

Vous aussi avez pris une belle 
photo à Wemmel ? 

Faites-le nous savoir avec une petite explication. 
Nous publierons les meilleures photos. Photos et 
textes sont les bienvenus à l’adresse joris@herpol.
be . (jh) 

PHOTOS: 
Fabienne, “62 années de ma vie 

dans notre belle commune.”
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WEMMEL - Een handvol gewezen cafébazen van de legendari-
sche -maar inmiddels al lang gesloten- cafés het Hooghuis en het 
Sinjaal in Wemmel, hield uitzonderlijk volkscafé Op ’t Hoekske 
open. Dat gebeurde op zondag, de sluitingsdag van het café. Het 
werd een schot in de roos met een blij weerzien van heel wat 
vertrouwde gezichten. “Dit moeten we meer doen”, klonk het 
unisono bij de gezellige bende cafébazen.

“Het was een spontaan idee dat hier groeide in het authentiek 
café Op ’t Hoeksken, dat al meer dan een eeuw een volkscafé 
is”, zegt Oswald Van Even (68), die het Hooghuis aan de kerk in 
Wemmel open hield begin jaren ’80 van vorige eeuw. “We zitten 
hier regelmatig, vooral op donderdag, met gewezen cafébazen en 
vrienden samen om een potje te pakken. We droomden er alle-
maal al lang van om eens zélf terug een pintje te tappen. Caféba-
zin Anke Vertongen (41) café Op ’t Hoeksken vond dit een goed 
idee en nu houden wij hier het café uitzonderlijk op een zondag 
-haar sluitingsdag- open. Nostalgie ten top, het is een blij weerzien. 
We schenken de fooien aan Kom Op Tegen Kanker.”

“Die vroegere tijden hier waren uniek. Na misviering was het hier 
in Wemmel zoals op vele plaatsen tijd voor een aperitief. Vandaar 
ook de naam van ons initiatief: Aperotime. Dan legden de mensen 
een kaartje en dronken ze een goeie pint tijdens een gezellige 
babbel. Dat gevoel hebben we hier terug gebracht. Vroeger zat 
het wel anders in mekaar: een pintje was om te beginnen veel 
goedkoper. Nu verdwijnen cafés als sneeuw voor de zon. Dat is 
triest. Binnenkort gaan we 20 kilometer moeten rijden om nog 
een cafeetje te vinden. Wij hopen met deze actie het publiek eens 
te laten kennismaken met hoe een café vroeger was. Een goed 
café moet lekker bier hebben, goeie ambiance en professionelen 
achter de ‘comptoir’ (toog, red). Kortom mensen die met hart en 
ziel het vak uitoefenen. Ieder van ons had dat vroeger in zijn genen 
zitten”, weet Oswald. Zo ook gewezen cafébaas Michel Verees 
(73) alias ‘De Witte’ van het vroegere café Het Sinjaal. “Ik hield 
Het Sinjaal in Wemmel, van 1973 tot 1981 naast de vroegere 
motorwinkel aan de Steenweg op Merchtem. 

Hier kwamen veel jongeren en het was ook een café waar veel 
muziek werd gespeeld. Die tijden waren fantastisch, maar je moet 
als cafébaas ook bij de les zijn en goed zijn in de sociale om-
gang. Cafébazen moeten met mensen kunnen praten en ook een 
(soms flauwe) grap kunnen verdragen tot zeer laat in de avond… 
euh… ochtend.” Christine Van Malderen (61) hield met Ludwig 
Joseph (65) het Hooghuis open van 1984 tot 1992. “We hebben 
er veel spaghetti’s verkocht en veel jeugd- en sportverenigingen 
onthaald”, zegt Christine. “We hebben keihard gewerkt, maar het 
waren supertoffe en ook gouden tijden. Het is heel tof dat deze 
bijeenkomst wordt georganiseerd. Dit zou elk weekend mogen. 
En wat de pinten tappen betreft: dat lukt nog altijd opperbest, ook 
na zovele jaren. Dat is zoals skiën of fietsen: je verleert het nooit.” 
Cafébazin Anke Vertongen is blij met het initiatief. “Zondag is de 
sluitingsdag van café Op ’t Hoeksken, maar voor zo’n speciale 
gelegenheden zoals Aperotime, willen we wel open houden. We 
denken ook al aan een zomereditie van Aperotime.” (jh)

Gewezen cafébazen hielden café Op ‘t Hoeksken uitzonderlijk 
open: “Een goeie pint tappen, dat is zoals fietsen, dat verleer je 
nooit”

Een gezellige bende cafébazen -en bazinnen hield samen café Op 
’t Hoekske uitzonderlijk open op zondag tijdens ‘Aperotime’: “Dit 
smaakt naar meer”, klinkt het.

FOTO JH

Klimaatslim en natuurvriendelijk tuinieren voor beginners
REGIO - Boek jouw plekje op www.tuinrangers.be/webinar voor een gratis webinar van de Tuinrangers op woensdag 17 april van 
20u tot 21u. Dit webinar is een ideale eerste kennismaking met natuurvriendelijke en klimaatrobuuste tuinen. Bij de Tuinrangers krijg 
gratis tips & tricks voor jouw tuinproject! De lente brengt niet alleen bloesems en fluitende vogels maar kondigt ook een tijdperk aan 
om tuinplannen te smeden. Wat dacht je ervan om enkele nieuwe biotopen te introduceren? Een vijvertje brengt naast verkoeling ook 
een drinkplaats voor vogels. Bomen bieden gezellige schaduwplekjes, ideaal bij een hittegolf. Maai minder, vervang je gazon door een 
bloemenborder. Een eyecatcher in de tuin & hommelmagneet op en top! Voel je het al kriebelen maar zoek je nog bijkomend advies? 
De Tuinrangers delen gratis hun tuinwijsheden met jou: https://www.tuinrangers.be/tuinadvies.
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Fietsbrigade opgedoekt: “Agenten  willen niet met de fiets, 
maar wel met de motor rijden”

WEMMEL - “De fietspatrouille van de politiezone AMOW is 
niet populair bij de agenten, we hebben hier niemand meer die dit 
wil doen.” Dat antwoordde burgemeester Walter Vansteenkiste 
(LB Wemmel) op de gemeenteraad op een vraag van raadslid Gil 
Vandevoorde (Onafh.). Die vroeg om fietspatrouilles in te zetten 
die dichter bij de burger zouden staan, want “we zien hier veel te 
weinig politie”, zegt het raadslid.

“Wemmel werd vorige maand geplaagd door een golf van inbra-
ken, onder andere in de wijk Obberg”, zegt raadslid Gil Vande-
voorde. “Het is lang niet de eerste keer dat we te maken krijgen 
met meerdere inbraken in één wijk. De politiezone AMOW is 
te weinig zichtbaar in het straatbeeld. Ik vraag daarom een over-
zicht van het aantal patrouilles in Wemmel in vergelijking met de 
andere drie gemeenten Asse, Merchtem en Opwijk in de zone 
AMOW. Daarnaast zou het nuttig zijn om fietspatrouilles in te zet-
ten. Die staan veel dichter bij de burger. Het aantal inbraken is ge-
middeld gezien, stabiel gebleven in onze gemeente”, antwoordde 
burgemeester Walter Vansteenkiste. “Er is geen stijging, maar ook 
-jammer genoeg- geen daling van het aantal inbraken. Het aantal 
politiepatrouilles zal wel toenemen naarmate we de nieuwe poli-
tiewerking in de grotere fusiezone met negen gemeenten zouden 

invoeren. Dan zou het aantal patrouilles van drie naar acht stijgen.” 

“Maar hoe zit het dan met de fietspatrouilles?”, drong raadslid 
Vandevoorde aan. “De fietspatrouille is destijds opgericht op 
vraag van de drie burgemeesters”, antwoordde burgemeester 
Vansteenkiste nog. “Maar die heeft het maar zo’n zes maanden uit-
gehouden. Eerst waren er tien mensen in de fietsbrigade van de 
zone AMOW, na zes maanden nog drie en nu is er niemand meer. 
Politiemensen kiezen voor de dienst interventie, verkeer, of ande-
re diensten. Noch de korpschef, noch de burgemeesters kunnen 
ze verplichten om deel te nemen aan de fietspatrouilles. Er is dus 
wel degelijk initiatief voor genomen, maar er zijn geen kandidaten 
meer voor een fietspatrouille. Mochten we hen verplichten om 
deel te nemen aan die fietspatrouilles, dan vragen ze hun over-
plaatsing naar een andere zone aan, terwijl we al met een tekort 
aan politiemensen zitten. We doen er alles aan om politiemensen 
bij ons te houden en gaan ze dus niet verplichten om dingen te 
doen die ze niet graag doen, anders zijn ze weg. Er is inmiddels 
wel een alternatief voor de fietspatrouilles. Politiemensen kiezen 
dus wél voor de motor. Zo zijn er nu twee extra politiemensen in 
opleiding voor de motorbrigade. Die wordt uitgebreid van twee 
naar vier motards. 

Zo zal er dus wel meer politie in het 
straatbeeld aanwezig zijn onder de vorm 
van motards, maar op patrouille gaan 
met de fiets, is dus niet populair bij de 
politiemensen.” Het oprichten en voor-
al in stand houden van een fietsbrigade, 
blijkt in de zone AMOW niet eenvoudig 
te zijn.  Al in 2004 was er sprake van het 
“inblazen van nieuw leven in de fiets-
brigade”, zo staat op de website van de 
zone AMOW zelf te lezen. Maar het ini-
tiatief stierf toen een stille dood. In 2016 
werd op vraag van de burgemeesters 
opnieuw een fietsbrigade opgericht. Uit-
eindelijk is die nu de facto opnieuw op-
gedoekt, wegens geen interesse meer bij 
de politiemensen. (jh)

Links: gemeenteraadslid Gil Vandevoorde (Onafh.) vroeg aan burgemeester 

Walter Vansteenkiste (LB Wemmel) hoe het zat met de fietsbrigade in de 

zone AMOW. Die blijkt inmiddels geen kandidaten meer te hebben. 

FOTO INGEZ.



13



14



15



16



17

Grootschalige werken op Limburg Stirumlaan 
Travaux de grande envergure sur l’avenue de Limbourg Stirum
WEMMEL – Inwoners van de Limburg Stirumlaan, het Lui-
tenant Graffplein en de Steenweg op Brussel -het deel tussen 
Faymonvillesquare en Limburg Stirumlaan- kregen een brief 
waarin de gemeente grote werken aankondigt. Zo komen ex-
perts van een studiebureau na het maken van een afspraak bij 
elke woning langs om de aansluitingspunten van de riolering in 
kaart te brengen. De oude centrale riolering in de betrokken 
Limburg Stirumlaan, die zo’n twee kilometer lang is, zal wor-
den vervangen door een gescheiden rioleringsstelsel waarbij 
regenwater apart wordt afgevoerd, geïnfiltreerd en gebufferd. 
Afvalwater wordt via de riolering afgevoerd naar een water-
zuiveringsstation. De werken zouden in de loop van 2025 
kunnen aanvangen, maar een exacte timing en fasering van de 
werken is nog niet gekend. (jh)

F   WEMMEL  - Les habitants de l’avenue de Limbourg Sti-
rum, de la Place Lieutenant Graff et de la Chaussée de Bruxel-
les - la partie située entre le Square Faymonville et l’avenue de 
Limbourg Stirum - ont reçu une lettre dans laquelle la commune 
annonçait des travaux de grande envergure. Ainsi, après avoir pris 
rendez-vous, des experts d’un bureau d’études se rendront à 
chaque maison pour faire le relevé des égouts. L’ancien réseau 
central d’égouts de l’avenue de Limbourg Stirum concernée, qui 
s’étend sur environ deux kilomètres, sera remplacé par un réseau 
d’égouts séparés où les eaux de pluie sont drainées, infiltrées 
et stockées séparément. Les eaux usées seront évacuées par le 
réseau d’égouts vers une station d’épuration. Les travaux pour-
raient commencer au cours de l’année 2025, mais le calendrier 
exact et le phasage des travaux ne sont pas encore connus. (jh)

KORT / EN BREF 
ROMMELMARKT – Op zaterdag 25 mei is er vanaf 14 uur 
aan Campus W in De Ridderlaan een rommelmarkt. Er is tegelijk 
een repair-café, kledingruil en plantenbeurs. ‘Zorgzame Buurten’ 
organiseert er ook de picknick ‘De Langste Tafel’ om iedereen uit 
de buurt samen te brengen. Wie handig is en als vrijwilliger het 
Repair Café wil ondersteunen, kan contact opnemen via tel. 02 
462 18  of via maureen.verhaegen@wemmel.be.  

F   MARCHÉ AUX PUCES - Un marché aux puces se tien-
dra au Campus W, Avenue De Ridder, le samedi 25 mai, à partir 
de 14 h. Il y aura en même temps un repair-café, une bourse aux 
vêtements et une foire aux plantes. L’association “Zorgzame Buur-
ten” y organise également le pique-nique “La plus longue table” 
afin de réunir tous les habitants du quartier. Toute personne habile 
et désireuse de soutenir le Repair Café en tant que bénévole peut 
prendre contact au 02 462 18 ou à l’adresse 
maureen.verhaegen@wemmel.be.
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Brieven van huisarts Leen (45) schetsen uniek tijdsbeeld 
over coronaperiode: “Achter de harde covid-cijfers gaan 
wel mensen schuil”
REGIO - Huisarts en Coördinerend en Raadgevend Arts (CRA) van 
wzc Akapella Leen Smits (45) uit Kapelle-op-den-Bos schreef tijdens de 
coronaperiode vanuit de frontlinie brieven aan bewoners, collega’s en 
andere mensen. Nu besloot ze die te bundelen en te publiceren in het 
uniek tijdsdocument Dag Pandemie. Brieven van een huisarts.

We schrijven 24 maart 2020. Het eerste positieve covidresultaat wordt 
genoteerd in woonzorgcentrum Akapella in Kapelle-op-den-Bos. Het 
bleef niet bij één. Hele afdelingen raken besmet. In één maand tijd 
overlijden 24 bewoners, wat zelfs voor een woonzorgcentrum heel 
veel is. Met man en macht wordt er gewerkt om alle bewoners te 
verzorgen en om zij die gaan sterven een menswaardig levenseinde te 
geven. Huisarts en CRA Leen Smits van woonzorgcentrum Akapella 
maakte het allemaal mee van in de frontlinie. “Het was een heel heftige 
periode”, getuigt Leen. “In het begin van de crisis was het heel ondui-
delijk wat we mochten verwachten. We dachten: dit duurt een paar 
weken en dan zijn we erdoor. Maar het was wel wat anders. Bewoners 
stierven. Medewerkers vielen uit. Er was een angstklimaat met heel 
veel druk. Iedereen gaf het beste van zichzelf. Er was zelfs applaus voor. 
Maar dat ebde na een tijdje weg. Alle dagen kregen we het nieuws te 
horen over de cijfers: het aantal besmettingen, de overlijdens…. Die 
cijfers kwamen binnen. Maar achter die cijfers gaan wel mensen schuil.” 
(lees verder pag 19)

Huisarts Leen Smits kon dankzij de brieven die ze tijdens de 
corona-periode schreef, een uniek tijdsdocument kunnen uitge-
geven.

FOTO JH
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“De eerste brieven schreef ik ’s nachts, om te 
verwerken wat er gebeurde….”
(vervolg van pag 18) 

“Om iedereen en alles een plaats te geven, schreef ik in die periode, 
vanuit het hart van de crisis, brieven aan bewoners, collega’s en andere 
mensen”, gaat Leen verder. “De eerste brieven zijn ’s nachts geschreven. Ik 
verwerkte zo wat er gebeurde. Die brieven bleven lang in mijn lade liggen. 
Op mijn computer had ik een mapje met de naam ‘de mensen achter de 
cijfers’. Daarin waren de bestanden opgeslagen met die brieven. Die zijn 
nooit door iemand gelezen, ook niet door de mensen aan wie ze gericht 
waren. Ze waren puur voor mezelf voor het verwerkingsproces. Het was 
aanvankelijk ook nooit de bedoeling om die brieven te publiceren. Maar 
de coronacrisis is nu vier jaar geleden begonnen en ik vond het nu tijd dat 
het verhaal over die periode moest verteld worden. Er is al veel over de 
crisis geschreven, maar dit boek bundelt de brieven die ik schreef in het 
heetst van de strijd. Die brieven vormen een verhaal over dankbaarheid 
voor het vele moois dat mensen te bieden hebben. Het is ook een verhaal 
over hoop. Over leven en doodgaan en het zoeken naar zingeving. Niet 
alleen mijn persoonlijk verhaal, maar ook de verhalen van veel bewoners, 
zorgverleners, kortom iedereen die er middenin zat. De mensen hier  
zijn geen nummers. Ze zitten hier in hetzelfde gebouw, elk in hun eigen 
schoonheid of kwetsbaarheid, maar dus niet als zielige oudere mensen. 
Dat verhaal wil ik vertellen. Het is voor velen een herkenbaar en tastbaar 
tijdsdocument van die periode geworden.”

INFO - Leen Smits - ‘Dag Pandemie. Brieven van een huisarts’ is 
uitgegeven door Fluxenberg. Info: www.fluxenberg.be

Cashpunt van Batopin 
aan Schoolstraat
WEMMEL – Batopin zal in het gebouw op de hoek 
van de Schoolstraat met de Verhasseltstraat in Wemmel 
een cashpunt inrichten, waar inwoners cash geld kun-
nen afhalen aan een automaat. Batopin, wat staat voor 
Belgian ATm OPtimization INitiative, is een project van 
Belfius, BNP Paribas Fortis, ING en KBC. 

Samen zorgen deze banken met Batopin voor de uit-
bouw van een netwerk van geldautomaten in België. In 
plaats van in elk bankfiliaal een geldautomaat te voorzien, 
wordt die dienst door de vier grootbanken nu geregeld 
via cashpunten die door Batopin worden opgericht. Ba-
topin baat voor de vier deelnemende banken een park 
van geldautomaten uit onder de neutrale merknaam 
‘Bancontact CASH’, los van de aandeelhouders. 

De eerste Bancontact CASH-punten werden geopend 
in 2021. Het nieuwe netwerk moet tegen eind 2025 
volledig operationeel zijn, met 2.500 automaten op 950 
locaties verspreid over de 581 gemeenten in ons land, 
waaronder dus één aan de Schoolstraat in Wemmel. (jh)
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Gemeente stap dichter bij realisatie van grote site voor tech-
nische dienst en recyclagepark: “Nu zitten die nog verspreid 
op acht locaties”
WEMMEL - De realisatie van één grote centrale site voor de 
technische dienst en het recyclagepark in Wemmel staat alweer 
een stapje dichterbij. De gemeente koopt zo het gebouw van 
het restaurant ‘Pure Filet’ aan naast de vroegere schoenenwinkel 
Brantano aan de Kaasmarkt, die ook al eigendom is van de ge-
meente.

“We willen op termijn één site voor de technische dienst en 
het recyclagepark”, zegt burgemeester Walter Vansteenkiste (LB 
Wemmel). “Momenteel gebeurt de ontsluiting van het recyclage-
park in de Tennisdreef naast de Maalbeek. Dat is verre van ideaal. 
We willen de Maalbeekvallei vergroenen en de smalle Tennisdreef 
ontharden, uiteraard met behoud van de toegang tot de achter-
gelegen percelen en de tennisclub. De in- en uitgang van het recy-
clagepark in de Tennisdreef willen we dan vooraan de gewestweg 
aan de Kaasmarkt brengen. Daarvoor kochten we eerder al het 
gebouw van de vroegere schoenenwinkel Brantano aan. In de 
Tennisdreef 23 kochten we enkele maanden geleden ook al een 
terrein met villa aan op de vroegere site van tuinafsluitingen Gei-
rnaert voor zo’n 940.000 euro. Nu kwam de opportuniteit om 
ook het restaurant naast de vroegere Brantano aan te kopen. We 
kwamen tot een akkoord met de eigenaar en kopen het gebouw 
voor 350.000 euro. 

Dat wordt op termijn afgebroken als de site wordt ontwikkeld 
voor de gemeentelijke technische dienst en de herinrichting van 
het recyclagepark.”

“We willen de hele gemeentelijke dienstverlening centraliseren 
op drie plaatsen”, vult schepen van Grondgebiedzaken Raf De 
Visscher (LB Wemmel) aan. “Zo blijft het gemeentehuis in het 
beschermde kasteel met de geplande uitbouw uiteraard behou-
den. Inmiddels openden we aan de Residentie in de Ridderlaan 
Campus W, waar de diensten van het OCMW en heel wat ge-
meentediensten en de bibliotheek zijn gecentraliseerd. Maar onze 
technische dienst zit vandaag nog verspreid op acht locaties. Je 
hebt verschillende stockageruimtes en ook nog een deel in Hoe-
ve Dries, Complex Zijp, op de begraafplaats, Arsenaal I en II: dat is 
niet efficiënt werken. Daarom willen we de hele technische dienst 
centraliseren op de site aan het recyclagepark. Om dat mogelijk 
te maken, kochten we daar verschillende aanpalende eigendom-
men. De inrichting van de hele site voor de technische dienst, is 
voor volgende legislatuur. Uiteraard blijft het recyclagepark in de 
Tennisdreef gewoon open. De gebouwen Arsenaal I en II, zijn aan 
het gemeentelijk schooldomein gelegen. Daar zou dan plaats kun-
nen komen voor een polyvalente ruimte of voor andere noden 
die aansluiten bij de scholen, zoals een plaats voor de jeugd.” Het 
gebouw aan de Kaasmarkt 157 dat de gemeente nu aankoopt, is 
gekend als het vroegere legendarische restaurant De Taveerne ‘Bij 
Julia’, dat tot 2006 door Julia Van Capellen werd uitgebaat. Later 
werd het ‘The Little House’ en ‘Resto Bart’. Sinds 2017 is de zaak 
ook gekend als het restaurant ‘Pure Filet’, waarvan de eigenaar 
nu besliste om het pand te verkopen aan de gemeente, dat het 
gebouw op termijn dus zal afbreken.  (jh)

De gemeente kocht 
het restaurant ‘Pure 
Filet’ aan voor de cen-
tralisatie van de tech-
nische dienst bij het 
recyclagepark.

FOTO JH

KORT / EN BREF 
LENTEDRINK – Het gemeentebestuur van Wemmel organi-
seert op vrijdag 19 april vanaf 18.30 uur een Lentedrink op de Markt 
van Wemmel. Er is een hapje en drankje voorzien. 

F   DRINK DE PRINTEMPS - Le collège des bourgmestre et 
échevins de Wemmel organise un drink de printemps sur la place 
Markt de Wemmel le vendredi 19 avril à partir de 18 h 30. Des col-
lations et des boissons seront offertes.
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Dieven aan de haal met werkmateriaal voor 
natuurbeheer van Beverbos
WEMMEL - Vrijwilligers van Natuurpunt Wemmel stelden tot hun 
ontzetting vast dat in een gemeentelijke garagebox, waar werkmate-
riaal voor het natuurbeheer in Beverbos wordt opgeslagen, is inge-
broken. Er is heel wat klein materiaal gestolen. “De garagebox aan het 
voetbalveld aan de Zijp wordt door Natuurpunt gebruikt om materi-
aal te stockeren voor het natuurbeheer in het vlakbij gelegen natuur-
reservaat Beverbos”, zegt secretaris Liliane Reynaerts van Natuurpunt 
Wemmel. “Dieven hebben de harde pvc-zijruit, die recent was vervan-
gen, ingeslagen en kropen zo in de garagebox. Ze ontvreemdden heel 
wat materiaal. We brachten de gemeente en de politiezone AMOW 
op de hoogte en de agenten stelden proces-verbaal op”, vult webmas-
ter Jean Bosmans van Natuurpunt Wemmel aan. “De dieven moeten 
met twee geweest zijn: één moet via het ingeslagen zijraam zijn bin-
nengekropen om zo de kantelpoort te openen. Ze stalen al het klein 
materiaal zoals kniptangen, beschermingskledij en oorbeschermers. 
Het gaat toch al snel om 500 euro. Het zwaardere materiaal, zoals de 
bosmaaier, lieten ze gelukkig staan. We zijn wel blij dat de gemeente  
enkele uren na de vaststelling van de inbraak, al het zijraam van de 
garagebox dichttimmerde en de box beveiligde. Al het zwaar materi-
aal werd inmiddels op een veilige plaats onder gebracht. Natuurpunt 
Wemmel telt 151 betalende leden. We gaan nu eerst nieuw materiaal 
aankopen, voordat we opnieuw aan de slag kunnen in Beverbos.” (jh)

FOTO JH

De garagepoort werd lang binnenuit geopend, dieven waren eerst 
binnengedrongen via het zijraam, dat ze insloegen.

Vlaams-Brabanders zagen ze 35 keer vliegen… 
REGIO - Het Belgisch ufo-meldpunt kreeg vorig jaar 35 mel-
dingen uit Vlaams-Brabant. Dat maakte het meldpunt zelf bekend. 
Meestal gaat het om sterren, planeten of lichtspots. Al zit er af en 
toe iets tussen dat niet kan worden geïdentificeerd….

Waarover die meldingen dan precies gaan? Sterren en planeten, 
vliegtuigen, satellieten of grote lichtspots van een plantenkwekerij: 
mensen hebben ze het voorbije jaar aanzien als ufo’s, ofwel ‘uni-
dentified flying objects’. In onze provincie zijn er zo in totaal 35 
meldingen van ufo’s gedaan. “Wat we zagen, is een grote stijging 
van het aantal lichtspots, zeg maar skytracers”, zegt coördinator 

Frederick Delaere van het ufo-meldpunt. “Dat zijn lichten die 
gebruikt worden bij evenementen, die op het wolkendek schij-
nen. Het probleem is dat mensen vaak de lichtstraal zelf niet zien, 
waardoor men denkt dat het van een licht is dat boven de wolken 
zit. Wat dus niet klopt. Veel waarnemingen hebben een logische 
verklaring. Er is meer dan 90 procent dat we kunnen verklaren en 
het percentage dat overblijft, laten we open. We gaan niet uitpak-
ken met wilde theorieën. We weten het gewoon niet.” Wat die 
overige 10 procent betreft, schat het meldpunt dat de kans klein 
is, dat het om buitenaards leven gaat. (jh)
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WEMMEL - In het voorjaar van 2024 worden alle lokale wegen 
in Wemmel, die bestemd zijn voor plaatselijk bestemmingsver-
keer, ingericht als permanente zone 30. Op deze manier wil het 
lokaal bestuur de gemeente verkeersveiliger maken en hinderlijk 
sluipverkeer aanpakken. De gemeente zal hierop ook controleren.

Meer en meer steden en gemeenten zetten de stap naar een 
snelheidsbeperking tot 30 km/uur binnen (grote delen van) de be-
bouwde kom. Ook de gemeenteraad van Wemmel keurde deze 
maatregel in het mobiliteitsplan goed. Zo engageert de gemeente 
zich naar eigen zeggen mee voor een ambitieuze ‘modal shift’, 
zeg maar verandering van vervoerswijze, zoals opgenomen in het 
Regionaal Mobiliteitsplan van Vlaanderen. “Door het invoeren van 
een zone 30 worden de straten veiliger en stijgt de woonkwali-
teit”, zegt schepen van Mobiliteit vincent Jonckheere (LB Wem-
mel). “Trager rijden, zorgt bovendien voor minder geluidsoverlast, 
want de aanleg ervan beperkt de snelheid en in sommige gevallen 
de intensiteit van het doorgaand verkeer. Een zone 30 zorgt voor 
minder schadelijke uitlaatgassen en is dus beter voor de gezond-
heid en daardoor ook milieuvriendelijker. Daarnaast wil de ge-
meente vooral ook het sluipverkeer aanpakken. Even snel door 
een woonwijk rijden, zal geen voordeel zijn als de snelheid hier 
even hoog of lager ligt dan op de verbindingsassen.” In het voor-
jaar van 2024 wordt de uitbreiding van de zone 30 opgestart. Dat 
betekent dat er in Wemmel slechts drie toegelaten snelheden 
zijn: zone 20 (woonerf), zone 30 en zone 50. De invoering van 
de zone 30 gaat gepaard met  sensibiliserende maatregelen en 
communicatie, maar er zullen ook snelheidscontroles volgen. “Zo 
zal Wemmel vanaf eind maart een verplaatsbare camera inzetten 
voor snelheidscontroles”, gaat Jonckheere verder. “De camera zal 
in eerste instantie in de bestaande en ongewijzigde snelheidszo-
nes worden ingezet. 

Er zal dus ook in schoolzones van 30 km/u worden geflitst, maar 
evengoed in woonwijken en in het centrum van Wemmel. Het 
is vooral de bedoeling een mentaliteitswijziging te bekomen, 
de boetes zijn geen doel op zich. Dit voorjaar nog wordt  het 
snelheidsregime in heel wat straten in Wemmel aangepast. Zo 
worden alle straten in Wemmel een permanente zone 30, met 
uitzondering van de as Steenweg op Brussel-Kaasmarkt-Wind-
berg, de Limburg Stirumlaan, de as Rassel-Robberechtsstraat-Zijp 
en de Romeinsesteenweg. Daar geldt nog een maximumsnelheid 
van 50 km/u. In enkele woonerven zoals aan de Sint-Servaaskerk 
en in het Schoondal geldt een maximumsnelheid van 20 km/u. De 
nieuwe snelheidsborden zullen aanvankelijk tijdelijk worden afge-
dekt.Eens ze allemaal zijn geplaatst, worden ze zichtbaar gemaakt 
en gelden de nieuwe snelheidsregimes. Er komt hierover nog een 
uitgebreide informatiecampagne.” 
Alle info kan je vinden op www.wemmel.be (jh)

Wemmel schakelt over naar zone 30: “Ook in die zones zijn 
snelheidscontroles op komst”

FOTO JH 

De Limburg Stirumlaan is één van de belangrijke doorgangsassen 
in Wemmel. 

L’avenue de Limburg Stirum est l’une des artères les plus importan-
tes de Wemmel.
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Wemmel passe en zone 30 : “Des contrôles 
de vitesse sont prévus dans ces zones égale-
ment”.
F   WEMMEL – Au printemps 2024, toutes les routes communales de Wemmel, 
destinées à la circulation locale, seront mises en zone 30 permanente. L’administration 
communale souhaite ainsi rendre la commune plus sûre sur le plan de la circulation et 
lutter contre le trafic de transit gênant. La commune assurera également le contrôle de 
cette mesure.

De plus en plus de villes et de communes s’orientent vers une limitation de la vitesse 
à 30 km/h dans (une grande partie de) leurs agglomérations. Le conseil communal de 
Wemmel a également approuvé cette mesure dans le plan de mobilité. La commune 
s’engage ainsi dans un ambitieux “modal shift”, c’est-à-dire un changement de mode 
de transport, tel qu’il est prévu dans le plan régional de mobilité de la Flandre. “En 
instaurant une zone 30, les rues deviennent plus sûres et la qualité de vie s’améliore”, 
explique l’échevin de la mobilité Vincent Jonckheere (LB Wemmel). “Le fait de rouler 
plus lentement réduit également la pollution sonore, car la mise en place d’une zone 30 
limite la vitesse et, dans certains cas, l’intensité de la circulation de transit. Une zone 30 
réduit les gaz d’échappement nocifs et est donc meilleure pour la santé et plus respec-
tueuse de l’environnement. En outre, la commune veut surtout s’attaquer au trafic de 
transit. Traverser rapidement une zone résidentielle n’est plus un avantage si la vitesse y 
est aussi élevée, voire plus basse, que sur les axes de liaison.” L’extension de la zone 30 
débutera au printemps 2024. Cela signifie qu’il n’y aura plus que trois vitesses autorisées 
à Wemmel : la zone 20 (zone de résidence), la zone 30 et la zone 50. L’introduction de 
la zone 30 s’accompagnera de mesures de sensibilisation et de communication, mais 
des contrôles de vitesse suivront également. “Ainsi, à partir de la fin du mois de mars, 
Wemmel disposera d’une caméra mobile pour les contrôles de vitesse”, poursuit M. 
Jonckheere. “La caméra sera d’abord déployée dans les zones de vitesse existantes 
et inchangées. Il sera donc également flashé dans les zones scolaires à 30 km/h, mais 
aussi dans les zones résidentielles et dans le centre de Wemmel. L’objectif principal est 
d’obtenir un changement de mentalité ; les amendes ne sont pas une fin en soi. Au prin-
temps, le régime de vitesse sera adapté dans de nombreuses rues de Wemmel. Ainsi, 
toutes les rues de Wemmel deviendront une zone permanente de 30 km, à l’exception 
de l’axe Chaussée de Bruxelles-Kaasmarkt-Windberg, de l’avenue de Limbourg Stirum, 
de l’axe Rassel- Rue Robbrechts-Zijp et de la chaussée Romaine. La limitation de vitesse 
à 50 km/h y est toujours d’application. Dans certaines zones de résidence, comme à 
l’église St Servaas et à Val Joli, la vitesse est limitée à 20 km/h. Les nouveaux panneaux 
de vitesse seront d’abord temporairement recouverts. Une fois qu’ils seront tous en 
place, ils seront rendus visibles et les nouvelles limitations de vitesse s’appliqueront. Une 
vaste campagne d’information sera menée à ce sujet.” 

Toutes les informations sont disponibles sur le site www.wemmel.be (jh)
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JOBS 

POETSVROUW – zoekt werk, onmiddel-
lijk beschikbaar, betaling met dienstencheques 
GSM 0497 149 347 (FR) 

VERKOPER / VERKOOPSTER SLA-
GERIJ – Dringend gezocht,winkelbediende 
verkoper / verkoopster voor slagerij in Wol-
vertem, voltijds of flexi of studentenjob, trai-
teur De Valck tel. 02 269 13 05 

IJSSALON BRIXIUS – zoekt flexijobs 
en studenten voor weekendwerk, woensdag, 
donderdag, vrijdag, tel. 0475 416 884 

GOESTING OM BIJ TE VERDIENEN? 
- Traiteurszaak in Grimbergen zoekt FLEXI, 
met ervaring in de keuken, chef de partie, voor 
koude en warme bereidingen, gepensioneerde 
of student , 2 à 3 dagen per week, stuur C.V. 
naar zugoe.traiteur@gmail.com of 0486 66 33 
30

2 SCHRIJNWERKERS - De Donder 
Deuren Opwijk zoekt 2 schrijnwerkers. 1 bin-
nendienst en 1 buitendienst. Opleiding moge-
lijk. Familiale sfeer. Vlot. 052 35 51 07 of jos@
dedo.be

MEMA - Machinery & Tools Londerzeel, 
importeur van werktuigmachines. Zoekt een 
electro-mechanieker minstens niveau A2 voor 
herstellingen en inbedrijfstelling van hun me-
taalverwerkende machines. En een administra-
tieve kracht voor boekhouding en klantenbe-
heer? Bij interesse mail naar info@mema.be.

VASTGOED TE KOOP 

PACHTVRIJE LANDBOUW-
GROND – oppervlakte 56 are 80 CA, 
Wemmel, Holland, Kad Afd1, sectie A – NR 
379 tel. 0472 382 707 of 0472 226 201 

VAKANTIEWONING TE 
HUUR  

NIEUWPOORT – Modern appartement 
tot 6 personen van 90m2 met zeer ruime 
living, 2 slaapkamers, badkamer met bad en 
douche, garage en zuidelijk gericht dakterras 
met ligzetels, info: www.nieuwpoort-aan-
zee.be of 0486 521 844 

DUINBERGEN / KNOKKE-HEIST – 
Appartement te huur (week of 2 weken), En-
gelsestraat (Dijk 50 meter), 6 slaapplaatsen 
tel. 0495 630 140 

OOSTENDE – Gerenoveerd apparte-
ment, 2 slaapkamers, vlakbij casino en zee, 
vakantieverhuur van 1/6/2024 tot 30/9/2024 
bij interesse tel. 0473 283 954 

TE KOOP ALLERLEI 

NORTA ELEKTRISCHE DAMES-
FIETS – Norta elektrische damesfiets 
2022 – 16.000 km te koop, Envolio Bosch 
500 in frame, riem, spiegel, Grimbergen, tel. 
0477 447 232 

NAAIMACHINE – Husqvarna, Sapphire 
930, zo goed als nieuw prijs otk, tel. 0497 
68 25 28 

ALLERLEI 

TE RENOVEREN WONINGEN – GE-
ZOCHT – te renoveren woningen/apparte-
menten gezocht / bouwgronden tel. 0474 89 
77 34 

PC-HELP – Last van virussen? Installatie- 
en (te) trage systemen? Optimaliseren, be-
veiliging en onderhoud…. IT-specialist kom 
aan huis uw computerproblemen oplossen. 
Snelle service. GSM 0478 211.835 Info: www.
pck-it.be

LEERKRACHT – of deskundiger om 
bijles wiskunde te geven aan mijn dochter 
6ASO Brussegem tel. 0478 803 913 

MOTORFIETSEN GEZOCHT - voor 
uitoefening hobby zoek ik oude brom- en 
motorfietsen. Alles mag worden aangebo-
den, staat is onbelangrijk, tel. 0486 998 400 

MASSAGE – Dame geeft massage te 
Grimbergen, (niet erotisch), gsm 0470 564 
165 

GRAVELBIKES - Te koop & te huur. 
Staal/carbon/aluminium/titanium, custom 
build. Meer info op www.gravelbike.be

VERHUIS - van woning naar appartement, 
serviceflat of rustoord? Weet je niet waar te 
beginnen met inpakken ? ADVIES nodig bij 
het leeghalen van kelder tot zolder? Enkel 
bestelwagen nodig met chauffeur om naar 
het containerpark te gaan ? Bel voor meer 
info 0474 47 23 66

NIEUW - Londerzeel Logies, 4 slaapka-
mers, alle voorzieningen aanwezig. Gemeen-
schappelijke keuken en vooral vriendelijk 
onthaal, en dat allemaal voor 33€ pp, via 
Toon: 0477 07 95 21

ADMINISTRATIE - Administratieve 
ondersteuning nodig, zie je door het bos 
de bomen niet meer? Ik help je graag met 
je maandelijkse afsluiting of klassement, aan-
werving, marketing, facturatie, aanwezigheid 
op sociale media? Dit kan via een interim of 
IBO contract. Bel me zeker voor meer info 
en quality time voor jezelf of met je gezin 
0474 47 23 66

LEEGMAKEN – Ik koop alles, leegmaken 
van huizen, appartementen, kelders, zolders, 
enz. Ook schoonmaken huizen. Cash 7/7 – 
0474 80 44 45

Deze rubriek is voor zoekertjes van particulieren en vaste adverteerders. Commerciële zoekertjes van bedrijven, zelfstandigen en 
vrije beroepen zonder bijgaande advertentie worden NIET geplaatst. Gelieve hiervoor de reclameverantwoordelijke te contacteren 
op 0477 72 36 33 (Erwin van Gucht). De zoekertjes dienen ten laatste 15 dagen voor verschijning in ons bezit te zijn. Zoekertjes 
die ons later bereiken, verschijnen automatisch in de volgende editie. De zoekertjes vallen buiten de verantwoordelijkheid van de 
redactie en verbinden de uitgever noch de redactie tot enige verbintenis. 

Rubriek: ........................................................ Naam: ................................................................... Tel.: ...................................................

Adres: ......................................................................................................................................................................................................

Plaats hier uw particulier zoekertje. Vul onderstaand rooster in en stuur het
samen met een briefje van 10 euro op naar: Joris Herpol, Steenweg op Brussel 33

te 1780 Wemmel. Het verschijnt 1 keer in onze 4 edities. 
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